
 
TURISTIČKA ZAJEDNICA OPĆINE  

                        TRPANJ 

Trpanj, 13.12.2023.                                     ZAPISNIK 

 

Sa 14.redovne sjedniceTurističkogvijeća TZO Trpanj 

održane dana 13.12.2023 u 09:00 sati u Turističkom uredu 

 

NAZOČNI: Jakša Franković, Mila Krajina,  Jakov Begović , 

Goran Jović, NedjeljkoStipeljković i ŽeljanKatić 

ODSUTNI:Ruža Rašić, Damjan Tešvić i  Srećko Kuran, 

OSTALI PRISUTNI:  Eni Miljak 

 

Za sjednicu je predložen sljedeći 

Dnevni red: 

1. Dnevni red i usvajanje zapisnika sa 12.i 13.sjedniceTurističkog vijeća 

2. Rebalans Finacijskog plana za 2023.g 

3. Prijedlog Programa rada i Finacijskog plana  za 2024.g 

4. Zajednički Plan Općine Trpanj i TZO Trpanj o načinu korištenja sredstava 

turističke pristojbe za 2024.g 

5. Usklađivanje osnovice za obračun plaća 

6. Razno 

ZAKLJUČCI : 

 

Ad1/ Dnevni red i usvajanje zapisnika sa 12 i 13. sjednice turističkog vijeća 

Zaključak: Jednoglasno je usvojen dnevni red i zapisnik sa 12. i 13. sjednice Turističkog 

vijeća. 

 Ad 2/. Rebalans Finacijskog plana za 2023.godinu. 

Zaključak: Nakon što je E.Miljak detaljno obrazložila Rebalans finacijskog plana za 2023.g. 

Rebalans  je  jednoglasno  usvojen. 

Ad 3/ .Prijedlog Programa rada i Finacijskog plana  za 2024.g. 

Zaključak: Prijedlog Programa rada  i Finacijskog plana za 2024 jednoglasno je prihvaćeno.  

Ad 4/ Zajednički Plan Općine Trpanji TZO Trpanj o načinu korištenja sredstava turističke 

pristojbe za 2024.g 

Zaključak: Nakon što je J.Franković obrazložio zajednički Plan Općine i Turističke zajednice 

o načinu korištenja sredstava turističke pristojbe , dokument je jednoglasno prihvaćen. 

Ad 5/ Usklađivanje osnovice za obračun plaća 

Nakon što je E.Miljak obrazložila razlog povećavanja osnovice , jer je trenutno najniža plaća 

u TZO Trpanj niža od propisane minimalne bruto plaće koja će se primjenjivati od siječnja 

2024. 

Ad5/ Jednoglasno je donesena odluka za povećanje osnovice za obračun plaća  

Ad 6/ Razno.  

Ad 6/ Pod točkom razno raspravljalo se o protekloj sezoni. N.Stipeljković predlaže da se 

finacijskim sredstvima od prodaje zemljišta osmisli projekt  za uređenje šetnice oko mora. 

E.Miljak- ističe prisutnima da je uređenje šetnice nije nadležnost TZ , jer se radi o 

komunalnoj infrastrukturi. N.Stipeljković ističe potrebu lifta za invalide koji nije u 

funkciji.J.Franković obrazlaže da je popravak postojećeg lifta finacijski neisplativ, te da bi 

bolja opcija bila kupiti novi. 

Sjednica je završila  u 09:20 sati. 

 

Predsjednik:                                                                                Zapisnik sastavila 

Jakša Franković                                                                          Eni Miljak                                                                                                                              

 

 



 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 


